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Abstract (en)
The tube (1) has a tube wall, and integrally formed ribs (3) running around on an outer tube (21) and having a rib foot (31), rib flanks (32) and a
rib tip (33). The rib foot projects radially from the tube wall, and the rib flanks are provided with additional structural elements, which are formed
as material projections (4) arranged laterally on the rib flanks. The material projections have a set of boundary faces (41, 42), where one of the
boundary faces is curved convexly. The projections are spaced apart from each other in a circumferential direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Metallisches Wärmeaustauscherrohr (1) mit einer Rohrwand (2) und mit auf der Rohraußenseite (21) umlaufenden,
integral ausgeformten Rippen (3), welche einen Rippenfuß (31), Rippenflanken (32) und eine Rippenspitze (33) haben, wobei der Rippenfuß
(31) im Wesentlichen radial von der Rohrwand (2) absteht und die Rippenflanken (32) mit zusätzlichen Strukturelementen versehen sind, die
als Werkstoffvorsprünge (4) ausgebildet sind, die seitlich an der Rippenflanke (32) angeordnet sind, wobei die Werkstoffvorsprünge (4) mehrere
Begrenzungsflächen (41, 42) aufweisen, wobei zumindest eine der Begrenzungsflächen (42) mindestens eines Werkstoffvorsprungs (4) konvex
gekrümmt ist.
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